



MASSAGES

MEDIZINISCHE TIEFENGeweBSMASSAGE

Lösen von Muskelverspannungen und lokalisieren von Schmerzquellen.

30 / 60 / 90 Min. |

MEDICAL DEEP TISSUE MASSAGE

Release of muscle tension and localisation source of pain.

40 / 75 / 110 €

FUSSREFLEXZONENMASSAGE

In den Reflexzonen der Füße spiegeln sich alle Körperteile und Organe wider. Mit dieser gezielten Behandlung lassen sich die entsprechenden Körperregionen positiv beeinflussen.

45 Min. |

FOOT REFLEXOLOGY

The reflex zones of the feet reflect all parts of the body and organs. This targeted treatment has a positive effect on the corresponding body regions.

60 €

KOPF-, NACKEN-, SCHULTER- UND GESICHTSMASSAGE

Die Massage fördert die Durchblutung, lindert Kopfschmerzen, Migräne und andere Verspannungen.

60 Min. |

HEAD, NECK, SHOULDER, AND FACE MASSAGE

The massage promotes blood circulation, and relieves headaches, migraines, and other tensions.

75 €

NACKEN-SCHULTER-RÜCKENMASSAGE

30 / 60 Min. |

NECK, SHOULDER AND BACK MASSAGE

40 / 75 €

CERVICALE EXTENSION

Bei dieser Behandlung wird die Muskulatur im Hals- und Wirbelsäulenbereich vorsichtig gelockert und gedehnt. Blockaden werden gelöst.

60 Min. |

CERVICAL EXTENSION

This treatment carefully loosens and stretches the muscles of the neck and spine. Blockages are released.

75 €

INDIVIDUELLE GANZKÖRPERMASSAGE

Jeder Griff für Ihr Wohlbefinden, das Beste aus allen Behandlungen für Ihre Bedürfnisse.

30 / 60 / 90 / 120 Min. |

INDIVIDUAL FULL-BODY MASSAGE

Every touch for your well-being, the best of all treatments for your needs.

40 / 75 / 110 / 145 €

Behandlungen mit vorheriger Terminvereinbarung. Zutritt zum SpaSphere ist ab 16 Jahre gestattet.

Alle Preise in Euro und inklusive aktuell gültiger MwSt.

Treatments available by appointment only. The access to the SpaSphere is only allowed from the age of 16 years and above.

All prices in Euro and including current VAT tax.

